

**Referat af hovedbestyrelsesmøde
den 6. maj 2025 kl. 19.00-22.00 i hallen**

Mødedeltagere:

Christina Hellum, Line Rytter, Johanne Toftelund, Dorthe Gade, Lars Mogensen, Rasmus Falck Østergaard, Henriette Andersen, Malou Blach, Nana Sundby, Frederik Thycosen, Karina (håndbold)

Afbud: Jakob, Rikke, Rikke P, Janne H, Jakob Nielsen

Gæst: Sofie Rye, Foreningskonsulent Brønderslev kommune

1. Godkendelse af referat fra mødet den 16.01.25

- a. Godkendt uden bemærkninger.

2. Status fra Malou

Status fra børne- og ungeansvarlig på kommende og igangværende projekter

- SFO forløb med før-skole-gruppen
 - o Starter 7. maj – kører 5 gange med forskellige aktiviteter.
 - o Søgt 8.000 kr. fra DIF ellers penge fra FIBU-puljen.
 - o Lavet diplom + gavekort til 3 gratis træninger.
- Optagelser med DGI
 - o Reklame for Brønderslev Kommune – køre på fb og inforskærme rundt i kommunen.
 - o Håndbold og Gymnastik steppede op i hallen – og fik nogle gode skud i kassen. Fodbold optog på stadion.
 - o Malou har forhørt om ekstra klipning og så kunne det måske blive en intro-video til fordel for KIF. Han skal høre kommunen om optagelserne må bruges til dette.
- Ungeudvalg
 - o Det er i støbeskeen at der skal etableres et ungeudvalg.
 - o Malou introducerer ideen på skolen for 7. 8. og 9. klasserne for at se interessen for deltagelse.
 - o Nogle af FIBU-pengene vil måske skulle postes i det, så det ikke kommer an på det økonomiske.
 - o Rammerne sætter vi i hovedbestyrelsen.
 - o Punkt på næste hovedbestyrelsesmøde, hvor det diskuteres. Malou nedskriver nogle formelle rammer som vi tager beslutning om på næste møde. Kan skele til OPUS – som er det der er oprettet i Dronninglund.
- Status på FIBU og DIF
 - o FIBU – der sker rigtig meget, noget relevant noget er ikke. DIF har lavet retningslinjer på baggrund af Trivselskommisionen.



- o Ved at blive udarbejdet retningslinjer for brug af skærme i foreningslivet. Både for børn, trænere og forældre på sidelinjen.

3. Evaluering af generalforsamling februar 2025 (alle)

- a. Frederik T tilbyder sin hjælp til eventuelt at skabe et overblik, som gør det nemmere og mere overskueligt til præsentation af klubbens regnskab.
- b. Generelle tilbagemeldinger fra afdelinger, som det er blevet aftalt på tidligere møder, skal vi blive bedre til at huske. (regnskab og kandidater til genvalg)
- c. Referater offentliggøres på kif website for at skabe transparens.
- d. Hovedpunkter fra trivelsundersøgelse blev fremlagt på generalforsamlingen. Næste undersøgelse i klubben er dec 2025. Malou laver en handlingsplan for at få flest mulige til at besvare spørgeskemaet.

4. Klublotto – tanker og hvad skal fremtiden bringe

- a. Trine og Jette stopper – og der er behov for nyt tiltag.
- b. Der blev drøftet og vendt mange gode ideer, og Line vender de gode inputs med Nina og laver oplæg til bestyrelsen.

5. Siden sidst / bordet rundt / orientering

- Aktivitetsunivers status
 - o 2 nye medlemmer til at skrive ansøgninger
 - o Møde med Kompan en gang om måneden online
- Invitation til ØBI's 100 års jubilæum den 17. maj kl. 12-14
 - o Dorte G. tager derop.
 - o Der gives gave for ca. 800 -1.000 kr.
- Børneattester – reminder
 - o Indhent børneattest ved opstart af sæsonen.
 - o Indhentes én gang om året. Ikke kun trænere, men også forældre hvis de har omgang og kontakt med børnene.
 - o Rikke P registrere for alle afdelinger i foreningen. Hver afdeling er selv ansvarlig for at informere Rikke P, om hvilke personer der skal indhentes på. Indhentes august og marts. Ellers efter behov.

6. Opstart af process med foreningskonsulent Sofie

Process i organisering og bestyrelsessammensætning for KIF (etape 1)

Foreningskonsulent Sofie Rye.

- a. Gennemgang af forening, udvalg /afdelinger og struktur.
- b. Samarbejde på tværs af afdelinger.
- c. Roller i både hovedbestyrelsen og de enkelte udvalg – hvad giver mening for hovedbestyrelsen at den enkelte ved hvad man laver.

7. Evt.

- Klokkeholm Ugen
 - o Fodbold ligger fodboldstævne og kampe hjemme.



- o Frederik fra Fodbold tager teten og melder ud omkring hvad de enkelte afdelinger kan melde ind med i løbet af ugen, samt koordinere med Janne om hvilke muligheder er der på stadion for flere aktiviteter.
- Medlemstal
- Timefordelingsmøde
 - o Afdelingerne mødes i Klubhuset den 21. maj og snakker forslag til haltider i den kommende inde sæson og så laves der en samlet indmelding til Margit forud for timefordelingsmøde den 27. maj i hallen.
 - o
- Næste møde i HB, hvor foreningskonsulent Sofie Rye, etape 2 roller og opgaver,, bliver den 19. juni klokken 17.30 – 19. 30 i hallen.

